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1. Godkjenne de fremmøte representanter  
Det var 18 representanter med fullmakt da tinget ble satt. 
Alle delegater fikk stemmerett 
 
Følgende deltok med stemmerett:  

1 Styreleder 
Jeanette Haveland 
Antoniazzi fysisk 

2 Styremedlem Hedda Høyer fysisk 

3 Styremedlem Cem Yilmaz (kl. 19.03) digitalt 

4 Styremedlem 
Ulrikke Galtung Døsvig 
Hoff fysisk 

5 Varamedlem Egil Kaberuka-Nielsen fysisk 

6 Styremedlem Simen Urianstad digitalt 

7 Styremedlem Kristen Kvame  Teams 

8 Kristiansand Pirates Anthony Collins fysisk 

9 Kristiansand Pirates Christina Leibsland fysisk 

10 Bønes Atle Nygård digitalt 

11 Bønes Monica Bjørnsund digitalt 

12 Gimle 
Rebecca Teresa Helena 
Gonzalez fysisk 

13 Tertnes bbk Hege Eliassen fysisk 

14 Fyllingen  Gro Anita Holvik  fysisk 

15 Stegaberg IL-basket Knut Markhus fysisk 

23 Loddefjord IL- basket Geir Bangstad (kl. 18.40) fysisk 

28 Lauvåsen IL-basket Helen Snø digitalt 

29 Ulriken Eagles Ingvild Sanford fysisk 

30 Lauvåsen IL-basket Jakob Baiden digital 

31 Bergen Ballklubb Fredrik Hannestad fysisk 

32 Fana IL-basket Andre Alford fysisk 

   
Øvrige deltagere: 
 
Møterett og talerett på regionstinget:  
NBBF Administrasjon:  Henriette Goksøyr, utviklingskonsulent NBBF 
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Møterett, talerett og forslagsrett:  
NBBF RV administrasjon Lene Instebø, daglig leder NBBF Region Vest 
 
Observatører:    Anita Topdal, Fyllingen bbk 
    Goran Cvijic, Tertnes bbk 
    Fredrik Gnatt, daglig leder Gimle bbk 

Ellinor Sælensminde, NBBF RV administrasjon 
    Tilde Martinussen, NBBF RV administrasjon 
    Joacim Holter, dirigent 

Fredrik Rasmussen, Bønes bbk 
Axel Langaker, generalsekretær NBBF 
Anne Alford, Fana IL-basket 
Helene Klett, Ulriken Eagles 

 
 

2. Valg av dirigent 
Regionsstyret sitt forslag til vedtak: 
Styreleder Jeanette H. Antoniazzi foreslo Joacim Holter som dirigent.  
 

Joacim Holter ble enstemmig valgt 
 
 

3. Valg av protokollfører 
Regionsstyret sitt forslag til vedtak: 
Jeanette H. Antoniazzi foreslo Lene Instebø fra administrasjonen som protokollfører 
 

Lene Instebø ble enstemmig valgt  
 
 

4. Valg av to representanter til å underskrive protokollen 
Tingforsamlingen foreslo Ingvild Sanford og Frederik Gnatt til å underskrive protokollen.  
 

Ingvild Sanford og Frederik Gnatt ble enstemmig valgt  
 
 

5. Godkjenne innkallingen  
 

Innkallingen ble godkjent. 
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6. Godkjenning av sakslisten 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene  
2. Velge dirigent  
3. Velge protokollfører 
4. Velge to representanter til å underskrive protokollen.  
5. Godkjenne innkallingen 
6. Godkjenne saklisten 
7. Godkjenne forretningsorden 
8. Åpning 
9. Behandle styrets beretning  
10. Behandle  

a. regionens regnskap 
b. styrets økonomiske beretning 
c. kontrollutvalgets beretning 
d. beretning fra engasjert revisor 

11. Behandle innkomne forslag 
12. Behandle budsjett 2025 
13. Valg 
14. Engasjere revisor til å revidere regionens regnskap  
15. Avslutning 

Sakslisten ble enstemmig godkjent 
 
 
 

7. Godkjenning av forretningsorden  
 

Forretningsordenen ble enstemmig godkjent.  

 
8. Åpning 
Styreleder i NBBF Region Vest, Jeanette Haveland Antoniazzi, ønsket alle velkommen og en 
ekstra velkommen til de som er deltagende for første gang, enten som nye valgte 
klubbledere, observatører og delegater fra tidligere NBBF Region Sør. 
   

9. Beretning fra styret 
Beretningen ble gjennomgått med mulighet for kommentarer underveis.  
 
Under overskriften «seriespill» stilte Geir Bangstad spørsmål om Livekampskjema var å 
betrakte som ferdigutviklet. Jeanette H. Antoniazzi besvarte spørsmålet og informerte om at 
styret har rapport flere feil til NBBF. Livekampskjema er fortsatt under utvikling.  
 
Ellinor Sælensminde tok også ordet og kommenterer at administrasjonen i større grad enn 
tidligere har fått inn kampskjema og Livekampskjema fungerer bra med tanke på 
rapportering. Samtidig er det en del som ikke haker av spillere som kommer inn i kampen.  

Sign.com Document ID: 0e7a07fba1 - Page 4/10



       
  

 
 
 

 
Følgende ble protokollført: Livekampskjema er ikke ferdigutviklet og at det er tydelig at det 
er behov for videreutvikling.  
 
Monica Bjørnsund trakk frem hallsituasjonen og at det var utfordrende når klubber må 
arranger kamper i andre haller enn sine hjemmehaller. Og at dette var økende problem. 
Ellinor Sælensminde svarte opp med at dette skjer ikke i økende grad. Administrasjonen 
arbeider for å få kamper i hjemmehallen. Utfordringen er at regionen ikke får mer halltid og 
når Bønes har vokst er det ikke nok tid.  
Jeanette H. Antoniazzi uttalte at regionen vil tilstrebe i kampoppsettet at klubbene får 
hjemmekamper.  
 
Under overskriften «skoleturnering» stilte Fredrik Hannestad spørsmål om begrunnelsen for 
at å avvikle skoleturneringen. Jeanette H. Antoniazzi og svarte opp i henhold til det som 
allerede var begrunnet i beretningen.  
Geir Bangstad fikk ordet og mente at det skoleturnering er bra for de barn som deltar. At det 
er de samme skolene som går igjen år etter år, er også positivt. Det er også begrenset med 
hvor mange deltagere man kan ha i Haukelandshallen.  
Rebecca Teresa Helena Gonzalez stilte spørsmål om styret hadde planer for skoleturnering i 
fremtiden. Jeanette H. Antoniazzi svarer at styret har vedtatt å sette skoleturnering på pause. 
Det har vært skoleturnering i bergensområdet og det har vært forsøkt å få det opp også i 
Stavanger og Haugesund uten hell. Det er klubbene som skal rekruttere.  
 

Styrets beretning med de kommentarer som er fremkommet er behandlet.  
 

 

10. Behandle - Årsregnskap 2024, styrets økonomiske beretning, 
kontrollutvalgets beretning og beretning fra engasjert revisor. 

 
Regionstinget behandlet først regionens regnskap (punkt 10 a) og styrets økonomiske 
beretning (10 b).  
 
Simen Urianstad gikk gjennom og kommenterte årsregnskapet.  
 
Resultatet viser et overskudd på kr 688. 294, som overføres til egenkapitalene. Under 
budsjettfremleggingen vil styret redegjøre for hvordan deler av overskuddet er tenkt brukt.  
 

Punkt 10. a og 10 b er behandlet.  
 
Deretter gikk regionstinget gjennom kontrollutvalgets beretning (tilleggsdokument – punkt 
10 c) og beretning fra engasjert revisor (punkt 10 d) 
 

Ingen kommentarer, og punkt 10.c og 10.d er behandlet.  
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11. Behandling av innkomne forslag 
 
Innledningsvis foreslår dirigenten at forslagene 6, 7 og 8 behandles under ett da de 
omhandler å fjerne bøtebeløpet for dommere fra kampreglementet, og at det er styret som 
fastsetter bøter for dommere. 
 
Forslag 1  
Styret fremmet forslag om endring av NBBF Region Vest lovnorm § 2 Organisasjon, punkt (3) 
 
Egil Kaberuka-Nielsen la frem forslaget.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Anthony Collins, Ellinor Sælensminde og Tilde Martinussen.  
 

Forslag til endring ble enstemmig vedtatt.  
 
Forslag 2  
Styret fremmet forslag om endring i NBBF Region Vest lovnorm §13 Regionstingets oppgaver 
punkt d) 2. avsnitt.  
 
Simen Urianstad la frem forslaget.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Simen Urianstad  
 

Forslag til endring i lovnorm ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Forslag 3 
Styret fremmet forslag om endring i Regionens lovnorm §18 Kontaktråd for Sone Rogaland   
 
Ulrikke la frem forslaget.  
 

Forslag til endring i lovnorm ble enstemmig vedtatt 
 
Forslag 4 
Styret la frem forslag om endring av ordlyd i NBBF Region Vest kampreglement § 9 
opprykk/nedrykk bokstav d) Opprykksystem soner for øverste regionale divisjon. 
 
Simen Urianstad la frem forslaget.  
 
Følgende delegater hadde ordet: Simen Urianstad, Anthony Collins og Geir Bangstad 
 
I tingpapirene var det var en inkurie ikke strøk ut det som ønsket fjernet. Men endringen 
består i å fjerne ordet «midt» og erstatte dette med «sør». Dette for å være i tråd med de nye 
sonene som ble vedtatt i forslag 1.  
 
 Forslaget ble enstemmig vedtatt 
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Forslag 5 
Styret la frem forslag om endring i NBBF region vest sitt kampreglement §13 omberamming 
og utsettelse av kamper, bokstav a), sette inn ny bokstav d) og utvide denne med 3 punkter 
og en ny struktur.  
 
Jeanette H. Antoniazzi la frem forslag.  
 
Dirigenten foreslår for tingforsamlingen at forslag 5 behandles i 3 bolker.  
 
Bokstav a) endring fra «seriekomite» til styret da regionen ikke har seriekomite.  

Dette ble enstemmig vedtatt 
 
Nytt punkt 5 «Lag som søker omberammer er ansvarlig for at det settes av tilstrekkelig tid 
for å gjennomføre kampen». Gro Anita Holvik stilte spørsmål ved om det her dreier seg om 
semantikk, og at det riktige ordet er «omberamming» og ikke «omberammer» slik det står i 
forslaget. Det skal stå «omberamming» og vil selvsagt rettes opp i kampreglementet.  
 
Følgende hadde ordet: Ingvild Sanford, Anthony Collins og Jeanette H. Antoniazzi 
 
Nytt punkt 6 «Søknad om omberamming skal alltid godkjennes av administrasjonen i siste 
instans». Ingen kommentarer. 
 
Nytt punkt 7 gjelder korreksjon og er ingen endring. Ingen kommentarer.  
 
Nytt punkt 8 Forslaget styret la frem om at «søknader om omberamming som mottas 7 dager 
eller mindre før oppsatt kamp kan ikke innvilges».  
Følgende hadde ordet: Rebecca Teresa Helena Gonzalez, Helen Snø, Lene Instebø, Cem 
Yilmaz, Fredrik Hannestad, Jakob Baiden, Ellinor Sælensminde, Jeanette H. Antoniazzi og 
Tilde Martinussen. 
 
I Punkt 10-11 fremmer styret forslag om å fjerne gebyret fra kampreglementet og at 
«Gebyrets størrelse fastsettes av Regionstyret i forkant av hver sesong».  
 
Følgende hadde ordet: Ingvild Sanford, Jeanette H. Antoniazzi, Geir Bangstad. 
 
Dirigenten satte etter hvert strek for forhandlingene og informerte tingforsamlingen om at 
det nå skulle stemmes i 3 bolker.  
 
Det ble innvilget 10 minutters pause fra kl. 20.06 til 2016. Etter pause ble det navneopprop. 
Det var 19 stemmeberettigede til stede da tinget igjen ble satt kl. 20:16 
 
Det ble først stemt over punktene 5, 6 og 7 i forslag 5.  

Forslagene ble enstemmig vedtatt.  
 
Deretter ble det stemt over punkt 8 i forslag 5 som omhandlet når søknad om omberamming 
skal være administrasjonen i hende. Dette punktet engasjerte naturlig tingforsamlingen.  
 
Fredrik Hannestad i Bergen Ballklubb fremmet først muntlig et endringsforslag, og ble av 
dirigenten bedt om å gjøre det skriftlig.  
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Forslag: «Søknad om omberamming som mottas 7 dager eller mindre skal normalt 
ikke innvilges».  

 
Da styret kunne stille seg bak denne ordlyden, trakk styret sitt opprinnelige forslag.  
 
Helen Snø i Lauvåsen IL-basket fremmet også skriftlig forslag:  
«Dersom en kamp omberammes mellom 7 dager og 72 timer før oppsatt kampstart, må et 
honorar betales til dommerne av klubben som søkte om omberamming». 
 
Tingforsamlingen ble deretter orientert om hvordan det skal stemmes. Først ble det stemt 
over Bergen Ballklubb sitt forslag.  

Forslaget ble vedtatt mot 5 stemmer.  
 
Deretter stemte tingforsamlingen over Lauvåsen sitt forslag.   

Forslaget ble vedtatt mot 3 stemmer.  
 
Til slutt ble det stemt over punktene 10 og 11 i forslag 5 der det skulle stemmes over hvorvidt 
beløpet på omberammingsgebyr g skulle tas ut av kampreglementet.  

Forslag til styret falt mot 10 stemmer.  
 
 
Forslag 6. forslag 7 og forslag 8 
Disse forslagene behandles under ett da de alle omhandler hvorvidt gebyrer for dommere 
skal tas ut av kampreglementet. Styret la frem forslag om å fjerne beløp ut av 
kampreglementet 
 
Følgende hadde ordet: Andre Alford, Anthony Collins, Fredrik Hannestad, Geir Bangstad og 
Simen Urianstad.  
 Forslagene ble vedtatt mot 8 stemmer.  
 

12. Forslag budsjett 2025 
 
Lene Instebø fra administrasjonen gikk gjennom styrets fremlagte budsjettforslag.  
 
Fredrik Hannestad og Geir Bangstad kommenterer skolebasket. Fredrik Hannestad foreslo å 
justere budsjettet med kr 40.000 fra gaver/premier og bruke dette til skolebasket. Lene 
Instebø svarte opp dette.  
Fredrik Hannestad justerte deretter forslaget med å ta 40.000 fra egenkapitalen for å øke 
tilskudd til klubber. Dette ble strøket da Helen Snø fra Lauvåsen IL-basket foreslo å øke 
underskuddet med kr 100.000 ved å øke post 7450 tilskudd klubber tilsvarende (som skal gå 
til skolebasketturneringer)  
 

Forslag om å øke underskuddet med kr 100.000 for å øke konto 7450 tilskudd 
klubber ble vedtatt med 12 stemmer.  

 
Følgende hadde ordet: Fredrik Hannestad og Geir Bangstad, Rebecca Teresa Helena 
Gonzalez. Helen Snø og Lene Instebø. 
 

Budsjettet 2025 er vedtatt 
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13. Valg 
Deretter ble det foretatt valg:  
 
Hedda Høyer, Gimle bbk, var ved en inkurie satt på valg, men har 1 år igjen.  
 
Nestleder: Fredrik Rasmussen, Bønes bbk,   2 år 
 
Valg på styremedlemmer:  
Helene Klett, Ulriken Eagles     2 år 
Anthony Collins, Kristiansand Pirates   2 år 
 
Valg på varamedlemmer:  
1. varamedlem: Ulrikke Galtung Døsvig Hoff, Bergen Elite  1 år 
2. varamedlem: Egil Kaberuka-Nielsen, Fyllingen bbk 1 år 
 
Valg til kontrollutvalget:  
Medlem: Ingvild Sanford, Ulriken Eagles    2 år 
Varamedlem: Alexander Løseth, Frøya basket  1 år 
 
Ved en inkurie stod det oppført i Tingpapirene at Alexander Løset hadde klubbtilhørighet i 
Fyllingen basket. Dette stemmer ikke da han er medlem i Frøya basket. 
 
 
Styret la deretter frem forslag til ny valgkomite 2025 
 
Medlem: Astrid Gjerde, Haugesund bbk   2 år 
Medlem: Steinar Vedå, Kirkevoll bbk    1 år  
Varamedlem: Arild Buen, Ulriken Eagles   1 år 
 
 

14. Engasjere revisor til å revidere regionens regnskap  
Regionsstyret sitt forslag til vedtak: 
Regionstinget oppnevnte Revisjonsfirma Mazars AS til å revidere regionens regnskap for 
2025.  
 

15. Avslutning 
Styreleder Jeanette Haveland Antoniazzi avsluttet regionstinget. Hun takket for et godt ting. 
Dirigenten, Joacim Holter, fikk en velfortjent takk og avtroppende styremedlem Cem Yilmaz 
og Simen Urianstad.   
 
Tinget ble avsluttet kl. 21.03 
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Regionstyrets sammensetning 2025: 
 

Verv Navn Klubbtilhørighet Merknad 
Styreleder Jeanette Haveland 

Antoniazzi 
Bønes BBK/Landås 
BBK 

Ikke på valg i 
2025  

Nestleder Fredrik Rasmussen Bønes BBK 2 år 

Styremedlem Hedda Høyer Gimle BBK Ikke på valg i 
2025 

Styremedlem Helene Klett Ulriken Eagles 2 år 

Styremedlem Anthony Collins Kristiansand Pirates 2 år  

Styremedlem Kristen Kvame Forus Gausel IL-basket Ikke på valg i 
2025 

1. varamedlem Ulrikke Galtung Døsvig Hoff Hop BBK 1 år 

2. varamedlem Egil Kaberuka-Nielsen Fyllingen BBK 1 år  
 
 
Kontrollutvalg: 
 

 
 
Valgkomiteens sammensetning 2025 
 
Leder:   Rebecca Gonzalez, Gimle bbk  1 år igjen 
Medlem:  Astrid Gjerde, Haugesund bbk  2 år 
Medlem:  Steinar Vedå, Kirkevoll bbk   2 år 
Varamedlem:  Arild Buen, Ulriken Eagles   1 år 
 
Referent 
 
____________________________________  
Lene-A. Instebø, Daglig leder, NBBF Region Vest  
    
 
Representanter fra tingforsamlingen 
 
 
__________________________________   ________________________________ 
Ingvild Sanford, Ulriken Eagles  Frederik Gnatt, Gimle bbk 

Verv Navn Klubbtilhørighet Merknad 
Medlem Gisle Jacobsen Kirkevoll BBK Ikke på valg 

i 2025 
Medlem John Mørner Ytrebygda BBK Ikke på valg 

i 2025 
Medlem Ingvild Sanford Ulriken Eagles 2 år 
Varamedlem Alexander Løseth Frøya Basket 1 år 
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